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In tegenstelling tot eerdere toezeggingen, liet 
de provincie Gelderland ons afgelopen week 
weten op dit moment geen financiële garanties 
te geven voor het LOG Beemte-Vaassen. Geld 
dat hard nodig is voor de voorbereidings- en 
inrichtingskosten van het LOG staat daarmee 
ter discussie.  
 
In deze nieuwsbrief leest u meer over deze 
onverwachte wending. 
 
Pas op de plaats 
Al geruime tijd zijn de gemeenten Apeldoorn en 
Epe samen met de provincie Gelderland aan het 
werk om intensieve veehouderij mogelijk te maken 
in het landbouwontwikkelingsgebied Beemte- 
Vaassen. Mei vorig jaar lagen het voorontwerp 
bestemmingsplan, het beeldkwaliteitsplan en de 
Milieu Effect Rapportage ter inzage. 
Geïnteresseerden konden hierop reageren. De 
binnengekomen reacties zijn inmiddels verwerkt. 
Alle inhoudelijke informatie voor het ontwerp 
bestemmingsplan ligt nagenoeg klaar. De 
gemeenten Apeldoorn en Epe wilden dan ook 
vóór de zomer starten met de ter inzage legging 
van het ontwerp bestemmingsplan. Door de 
bekendmaking van de provincie is dit helaas niet 
mogelijk.  
 
Economisch uitvoerbaar 
Bij een bestemmingsplan hoort een financiële 
onderbouwing, het plan moet zogezegd 
‘economisch uitvoerbaar’ zijn. Doordat de 
provincie geen financiële garantie geeft, hebben 
de gemeenten geen andere keus dan wachten. 
Hoe lang gewacht moet worden, is moeilijk in te 
schatten. Een termijn van zes tot twaalf maanden 
is niet ondenkbaar.  

Bezuinigingen 
Vanwaar nu dit voorbehoud van de provincie? 
Bezuinigingen gaan ook de deur van de 
provincie niet voorbij. Het Rijk heeft de 
provincie Gelderland grote bezuinigings-
maatregelen opgelegd. De provincie zal de 
komende tijd eerder gemaakte keuzen 
opnieuw tegen het licht houden. Provinciale 
Staten besluiten uiteindelijk of de subsidie 
voor het LOG alsnog wordt toegekend. 
Wanneer is echter nog niet bekend. 
 
Kansen 
Hoe de kansen nu liggen, is moeilijk aan te 
geven. Zonder de gelden van de provincie kan 
het LOG niet worden ontwikkeld. De 
gemeenteraden van Epe en Apeldoorn 
hebben beiden geen geld beschikbaar voor 
het LOG.  
 
Hoe nu verder? 
Het proces ligt stil, totdat een besluit is 
genomen over de financiën. We realiseren ons 
dat deze ontwikkeling onzekerheid met zich 
meebrengt en vinden dit zeer vervelend. Als 
de gelden worden toegezegd, kan de planning 
worden aangepast en gaat het ontwerp 
bestemmingsplan alsnog ter visie.  
We houden u op de hoogte. 
 


